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Tak jak zapowiadały w tygodniu media, James Pallotta wylądował tuż po

16 na lotnisku Ciampino. Na prezydenta Romy czekali już dziennikarze.

Zadowolony z Primavery?

- Primavera była niesamowita, wszyscy widzieliśmy wczoraj wieczorem. Byli wielcy,

jesteście zadowoleni?

Nainggolan i Pjanic zostaną?

- Już wam mówiłem, Radja nigdzie nie odejdzie. Pjanic zostaje, ale ma klauzulę i nie

możemy nic zrobić, to nie mój problem. Jednakże Nainggolan zostanie.

 

Ruediger zostanie?

- Nie mam zamiaru go sprzedawać, nie wiem skąd pochodzą te pogłoski. Podoba mi

się kadra.

 

Pjanic odnowi kontrakt?

- Pjanic ma kontrakt.

 

Sabatini zostanie na przyszły sezon?

- Walter? Nie wiem, nie rozmawiałem z nim o jego sytuacji.

 

Oglądałeś mecz Primavery?

- Tak, widziałem część spotkania.

Dlaczego zmieniłeś zdanie na temat Tottiego?

- Nie zmieniłem zdania, wszyscy pytacie, co zrobimy, rozmawiałem z Francesco pół

roku temu i potem rozmawialiśmy też raz jeszcze, gdy się z nim widziałem i

powiedzieliśmy sobie, że porozmawiamy po zakończeniu sezonu. Powiedziałem mu:
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zdecydujesz ty co robić czy chcesz kontynuować grę czy chcesz stać się od razu

dyrektorem. Jeśli dobrze kojarzę, nic nie mówił w ciągu ostatnich trzech miesięcy.

Był sfrustrowany przy jednej okazji, ale rozmawialiśmy kilka miesięcy temu i

zaplanowaliśmy spotkanie na po zakończeniu sezonu. Teraz jest koniec i usiądziemy

do rozmów.

 

Porozmawiasz z Sabatinim o przedłużeniu kontraktu?

- Jeszcze nie rozmawiałem o tym z Sabatinim. Jestem tu, aby rozmawiać z nim o

kwestiach związanych z mercato.

 

Chcesz, aby został?

- Nie będę o tym rozmawiał z Walterem.

 

Kiedy pojawi się ogłoszenie kontraktu Tottiego?

- Nie wiem kiedy, jeszcze z nim nie rozmawiałem. Francesco jest na wakacjach?

Spotkasz się również ze Spallettim? Mówi się o przedłużeniu kontraktu...

- Ma jednak jeszcze rok umowy. Naturalnie, spotkam się z nim.

Jesteś zmartwiony finansowym fair play?

- Nie, dla nas nie był to nigdy problem. Całą kwestię z FFP przejęliśmy po

poprzednich właścicielach, zanim kupiliśmy zespół. W ostatnich latach, jeśli chodzi o

płynność finansową, wyglądaliśmy dobrze. Musimy zmierzyć się z pewnymi

rzeczami, jeśli chodzi o FFP, ale jesteśmy zdrowym klubem.

Roma potrzebuje 30 mln euro przed zamknięciem bilansu tego sezonu?

- Nie, chyba, że chcesz trochę zapłacić?
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Nainggolan zostanie czy pójdzie do Chelsea?

- Nainggolan zostanie, nigdzie nie odejdzie. Nainggolan ma kontrakt. Podoba mu się

życie w Rzymie, kocham go, nie ma z nim żadnego problemu.
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